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§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordförande Amir Amirriazi förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  
välkomna. 

 
§ 2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med vissa tillägg. 
Rådet började sammanträdet med att bli inbjudna till kaffe och firandet av  
Siw Lideståhls jämna födelsedag! Tack! 
 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 
 Amir Amirriazi och Heidi Nordin valdes att justera dagens protokoll.  
 Protokollet justeras måndagen den 10 april 2006. 
 
§ 4  Aktuellt på förvaltningen  
 Tom Thorell informerade om två plansamråd; 

1. Förslag till detaljplan för område vid Johannelundstoppen, S-Dp 2002-16782-54 
2. Förslag till detaljplan för Firman 1, korsningen Ångermannagatan och Multråga-

tan i Råcksta, S-Dp 2004-06694-54 
Rådet betonar att förvaltningen i sina yttranden måste framföra behovet av grund-
anpassade lägenheter som i sin tur blir behovsanpassade för den enskildes funk-
tionshinder. I dagsläget finns inga sådana lägenheter att uppbringa i stadsdelen.  
Vidare måste ev behov av gruppbostäder tillgodoses.  
Det är också angeläget att parkmiljön och lekplatser i direkt anslutning till nybygg-
nationen blir tillgängliga. 
Rådet har tagit fram ett första utkast till checklista som förvaltningen får möjlighet 
att ta del av och komplettera. Listan kommer att ligga som grund vid rådets synpunk-
ter. Ärendena skickas ut till rådet. Om ytterligare synpunkter framkommer, beslutade 
rådet att själv ta kontakt med Tom Thorell, tfn 508 050 63. 

 
Sven-Göran Södergren informerade om följande: 

• Rampen vid Riddersviks brygga är åtgärdad. Rådet gjorde förvaltningen uppmärk-
sam på att sättningar har uppstått med följd att det nu är nivåskillnad mellan mark o 
ramp. 

• Biblioteket i Hässelby strand ställer ut planförslaget för Hässelby strands C.  
Utställningen pågår t o m 30 april 2006. 
Rådet undrar hur förvaltningen arbetar med den sociala aspekten när befolkningen 
förväntas öka i takt med nyproducerade lägenheter. Många upplever stor otrygghet 
i Hässelby gård och strand. 
Svar: Förvaltningen arbetar ständigt med dessa frågor och i lokala brottsförebyg-
gande rådet, där bl a polisen ingår, prioriteras för tillfället Hässelby gård och 
Grimsta. 

• Vällingby C 
* Översikt över delprojektens omfattning och färdigplaner månadsvis utdelades. 
* Skyltprogram är under revidering och kommer att skickas ut till rådet. 
* Alla bänkar ska efter påtryckning av förvaltningen förses med armstöd. 
* Särskilda hänvisningsskyltar kommer inte att finnas till offentliga inrättningar. 
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§ 5  Barnperspektiv 
• Ärendet ”Tillsynsplan för enskild verksamhet med inriktning omsorg om funk-

tionshindrade” behandlades på nämndens sammanträde 28 mars. Tillsyn för fri-
tidsverksamhetens korttidstillsyn enligt LSS kommer att ske under hösten 2006. 

 
• Påmindes att komma ihåg barnperspektivet i checklistan. 

 
§ 6 Utbildningar och konferenser 
 Kommande seminarier som ingår i ”Handikappolitiskt program för Stockholms stad. 

* Tema kultur och fritid 27 april 2006 
* Tema arbetsmarknad 4 maj 2006 
Särskild inbjudan skickas ut. 

 
§ 7 Övrigt och kvarvarande frågor 

• Ordförande rapporterade från möte med sjukvårdsberedning Stockholm Västerort 
den 27 mars.Vällingby vårdcentral får mycket kritik. Till stor glädje uppmärk-
sammas rådets goda arbete. 

• Rådet tar kontakt med landstinget (Janet Mackegård) vad gäller inventering av 
tillgängligheten vid privata vårdinrättningar. Rådet har ett förslag om att ev ar-
betslösa kan hjälpa till.  

• Ordförande tog upp fråga om rådet ska ta del av samtliga bygglov som inkommer 
till förvaltningen. Diskussion fördes och rådet beslöt att bordlägga frågan. 

• Ordförande i Elöverkänsligas förening kommer att bjudas in till rådet under vå-
ren. 

• Rådets skrivelse till SL om kollektivtrafiken och tillgängligheten finns nu med på 
SLs dagordning. 

• Togs upp problemet att privata affärer ex i Vällingby C och Hässelby gård strun-
tar helt i att tillgänglighetsanpassa entrén mm. Förslagsvis kan affärerna få  
”Ris eller Ros” på förvaltningens hemsida. Sven-Göran S tar med sig frågan. 

 
§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

• Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 2.  
• Information om vad som händer vid Lövstavägen inom Hässelby gård och Vinsta.  
• Hur fördelas pengarna? – stadens resursfördelningssystem.  
• FoU, nyhetsbrev 1/2006 
• Teater De vill, teatergrupp som spelar för ungdomar och vuxna.  

Pjäsen ”Precis som alla andra” ges i samarbete med DUNS (De Unga med Neuro-
logiska funktionshinder i Sverige. Urpremiär 28 april.  

Inkomna handlingar som inte skickats ut finns hos sekreteraren. 
 
§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade de närvarande för dagens möte och förklarade sammanträdet  
avslutat.  
Nästa möte är utsatt till den 15 maj 2006, klockan 14:00 – 16:30, 
 lokal Markelius.  


